

美科斯叉车FB20S专用48V500Ah,48V4PZS500美科斯叉车电瓶

产品名称	美科斯叉车FB20S专用48V500Ah,48V4PZS500美科斯叉车电瓶
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	17400.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:48V4PZS500 生产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

美科斯FB20S-MQJD2，属于三支点电动平衡重叉车，常规标配容量为48V600AH,24-D-600,配套容量可达660Ah，可根据自己装卸货物的重量，工作、时间要求配置，具备超长的的工作时间，超长的使用寿命，是美科斯主打产品，其蓄电池续航能力可达1200次以上，可满足日常工作需求，美科斯叉车蓄电池采用特殊铅—钙合金和低电阻、长寿命之隔离板、故持续放电性能特佳，自行放电和失水率极低，可减少电池因遇火花而爆裂的危险。

Maxus FB20S-MQJD2 is a three-point electric counterbalanced forklift. The conventional standard capacity is 48V600AH, 24-D-600, and the maximum supporting capacity can reach 660Ah. It can be configured according to the weight, work and time requirements of loading and unloading goods. Long working hours and long service life are the main products of Maxus. Its battery life can reach more than 1,200 times, which can meet the needs of daily work. Maxus forklift batteries use special lead-calcium alloy and low resistance and long life. The isolation plate, so the continuous discharge performance is particularly good, the self-discharge and water loss rate are extremely low, which can reduce the risk of the battery bursting due to sparks.